



藍田聖保祿中學 St. Paul's School (Lam Tin)

2022-2023 中一自行分配學位

<取消面試通知>

Application for S1 Discretionary Places 2022-2023 Notice on Cancellation of S1 Interview

各位申請人：

目前本港 2019 冠狀病毒病疫情極為嚴峻，本校將依照教育局發出的指引更新 2022-2023 學年中一自行分配學位申請日程，包括調整面試安排。本校現取消原定於 2022 年 3 月 19 日舉行之中一自行分配學位申請之面試。敬請留意。

注意事項：

- 依據本校二零二二至二零二三年度中一自行分配學位辦法獲錄取之申請人，將於二零二二年五月四日(星期三)獲本校寄出之<錄取通知信>及於當天上午九時至下午四時獲本校致電通知。

Dear Applicants,

In response to the severe situation of COVID-19 epidemic, our school has revised the S1 Discretionary Places Application Procedure (including S1 Interview) in accordance with the latest EDB guidelines. Please note that the S1 Interview scheduled for 19 March 2022 was cancelled.

Note:

- Applicants selected for our S1 Discretionary Places in accordance with our revised selection criteria (2022-2023) will be notified on 4 May 2022 (Wednesday) by post and by phone (from 9 am to 4 pm).

更新之甄選錄取準則如下：

Revised selection criteria (2022-2023) are as follows:

Admission Criteria and Weightings of Discretionary Places Application 自行收生準則及比重	
Admission Criteria 收生準則	Weighting (Marks) 比重(分數)
• Academic performance 學業成績 (including internal academic performance and the Discretionary Place Rank Order from EDB 包括申請人之校內成績及教育局提供之成績次第)	95
• Extra-curricular Activities 課外活動	15
• Conduct /Attitude 操行/態度	10
• Religion 宗教	5
• Affiliation 聯屬關係	10
• Interview performance 面試表現 (取消 cancelled)	15 (取消 cancelled)
Total 總分：	150 135